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Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
                                      2025-01-12 
                                     17.30-19.30 
                                      Liljahallen 

 
Närvarande: Stina Thysell Persson, Maud Mukkala, Catarina Roos, Peter Albinsson, Jocke 
Eriksson, Katarina Eriksson   
  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes 
och lades till handlingarna. 
 

 
 

Budget Stina och Katarina har gjort budgeten. Innan årsskiftet skulle 
vi göra en del inköp för att minska budgeten 2025, så vi har 
ändrat budgeten utifrån det.  

 

Jockes punkter ● Teknikfredag, har haft få deltagare. I fredags var det 
dock 31 st. Ska vi flytta upp F/P 12 till de äldre? Vi 
bestämmer att vi gör det. Vi funderar på gästtränare. 

● Vi har beställt gummiband till uppvärming el styrka, 
Jocke gör program till det och så får man låna det 
under säsongen för att sedan lämna in dem så att 
fotbollen får dem under sommaren.  

● Kostföreläsning söndag 19/1, vi hoppas att det blir fler 
än vad som hittills är anmälda.  

● Mental träning i början av februari, 2/2 
● Jocke kommer att vara föräldraledig på halvtid från 

3/2 till i augusti.  

 

Årshjulet Ser bra ut, inget behöver kompletteras  

Rally VM Lördag 15/2 
F13, F16, F11 och damlaget och P10/11 och P13/14 har 
anmält vilka föräldrar det är som ska jobba. Vi önskar att de 
andra lagen snarast berättar vilka det är som ska jobba. Alla 
skulle ha svarat 10/1 vilka det var som skulle jobba. 
I nuläget vet vi inte mycket om rallyt, eftersom mycket  är 
beroende på vad Länsstyrelsen bestämmer om sträckorna.  
När information kommer från Rally Sweden så kommer vi 
omedelbart att meddela alla som ska jobba om vad som gäller.  

 
 
 
 
 
 
 
 

Cuper 
för 17-lagen 
Företagscup 
Blåljuscup 
 

Företagscupen lördag 17/5, Jocke skickar ut anmälan till 
företag i februari. Kan vi samarbeta med hotellet? Jocke 
kollar. Vi funderar på roliga saker att ha under cupen.  
 

 



Blåljuscup - vi vill ha en cup för högstadieelever  och 
brandmän, polis etc och Vännäs fastigheter. Vi vill att det ska 
vara en cup med blandade lag. Ett bra sätt att lära känna 
varandra.  
 
Cup för 17-lagen, Det är en cup där våra seniorlag ordnar en 
cup för de lag som nästa säsong ska börja spela matcher, så att 
de får prova att spela match innan. Vi har bokat 
Hammarhallen en helg i mars, men det är inlagt matcher de 
dagarna så vi vill att seniorledarna pratar ihop sig om de 
vill/orkar anordna cupen eller inte.  
De datum som är bokade är  lördag 15/3 för P17  och herrarna 
jobbar och anordnar det och söndag 16/3 för F17 och damerna 
jobbar och anordnar det.  
 
 
 

Nytt 
sponsorförslag 

Vi tittar på de olika förslagen och bestämmer oss för variant 2 
med punkter. Vi bestämmer också att vi tycker att varje 
sponsor ska få 10 fikabiljetter var till vilken innebandymatch 
som helst under säsongen.  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

tf ordförande i  
innebandy- 
sektionen  
25/1 - 25/2 

Katarina Eriksson är tf ordförande under tiden Stina är borta 
på semester.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Årsmöte 250317 
Förslag på 
stipendiater 

Middag för sektion och ledare 
 
Nominera till 3 stipendier: 
1, Folke Åströms stipendium, till någon aktiv ungdom i 
föreningen 
2, Gustaf Forsbergs stipendium “laget före jaget” 
3, Icas ungdomsledarstipendium 
Vi funderar på olika stipendiater och meddelar huvudstyrelsen 
våra förslag.  
 

 

Utvärdering av 
Målvakts- 
träningar 

- Hur ofta? 
- Ska vi fortsätta ha det? 
- Fyller det någon funktion? 
- Använder ledarna det på träningarna? 

 



- Vi tar med oss dessa frågor till ledaravslutningen. Vi 
upplever att många lag inte kommer på dessa 
träningar. 
 

Men vi fortsätter med målvaktsträningar som förut denna 
säsong och kommande målvaktsträningar är:  
För de yngre; 29/1 och 19/2 kl 18-19 i Vännäsby 
för de äldre; 15/1 och 5/2 kl 18-19 i Liljahallen 

Intervju med 
seniorlagen 

Herrlag: Katarina E 
Damlag: Catarina och Peter 
Dam utv: Maud 
Stina skickar enkäten till oss innan hon åker utomlands. Vi 
börjar i feb med detta 
 

 

Intervju med 
ungdomslagen 

● ska vi lägga till någon fråga om schysst lag? Ja 
● ska vi göra digitala enkäter? Ja 
● Vi mailar ut dem i mars till ledarna 

 
F09/10 
P10/11 
F11 
P12 
F12 
F13 

 

Övriga frågor ● Vi kommer att byta till sportadmin istället för laget.se 
Fotbollen börjar med sportadmin till våren, men vi i 
innebandyn fortsätter med laget.se säsongen ut och 
börjar med sportadmin till hösten.  

 
 

● När ska verksamhetsberättelsen vara klar? i slutet på 
feb 

● Extra sargbitar? Peter fortsätter att leta 
● När man bygger sargen i Hammarhallen måste man 

bygga sargen så att reklamen syns från läktaren.  
● Nästa sektionsmöte 2/2 men bara för sektionen 
● Sektionsmötet med föräldrarepresentanter och 

spelarråd flyttas till 2/3 

 

Noterats av Katarina E 


